
Leczenie Playgirl
Poznałyśmy się 13 lat temu w ośrodku jeździeckim w Kortowie.
Od razu skradła moje serce, wspólny pierwszy galop, teren,
pławienie, hubertus… wszystko z nią. Musiała też zostać moim
pierwszym koniem, odkąd ją poznałam było to moim
największym marzeniem. W 2017 roku udało się odkupić
Playgirl w celu zapewnienia…

Fundraiser
goal

30 000 zł

Scan the qr code with your phone camera or
go to the following address
https://zrzutka.pl./en/playgirl

https://zrzutka.pl./en/playgirl

